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Komisji Etyki Poselskiej (nr 68)
24 lipca 2014 r.
Komisja Etyki Poselskiej, obradująca pod przewodnictwem poseł Izabeli Kata-
rzyny Mrzygłockiej (PO), przewodniczącej Komisji, przyjęła:

– uzasadnienie do uchwały nr 41 Komisji Etyki Poselskiej z dnia 23 lipca 
2014 r.,
– uzasadnienie do uchwały nr 42 Komisji Etyki Poselskiej z dnia 23 lipca 
2014 r.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bożena Bryła-Rodek, Beata Maciak – 
z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodnicząca poseł Izabela Katarzyna Mrzygłocka (PO):
Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji Etyki Poselskiej. Witam państwa 
posłów, członków Komisji. Stwierdzam kworum. Porządek dzienny posiedzenia otrzy-
maliście państwo w zawiadomieniach. Czy są uwagi do porządku dziennego? Uwag nie 
słyszę, uważam, że porządek dzienny został przyjęty.
Zgłaszam w trybie art. 156 ust. 1 regulaminu Sejmu wniosek o zamknięcie posiedze-

nia wraz z propozycją określenia osób, których udział w posiedzeniu jest niezbędny, tj. 
członków Komisji i pracowników Kancelarii Sejmu Biura Komisji Sejmowych. Ta część 
posiedzenia,  podczas  której  zapada  postanowienie  o zamknięciu  posiedzenia,  jest 
zamknięta. Czy jest ktoś przeciw? Sprzeciwu nie słyszę, uważam wniosek za przyjęty.
Przyjęcie uzasadnienia do uchwały nr 41/7 Komisji Etyki Poselskiej z dnia 23 lipca 

2014 r. W dniu wczorajszym rozpatrzyliśmy wniosek Klubu Parlamentarnego PO z dnia 
14 maja 2014 roku w sprawie dotyczącej wypowiedzi poseł Krystyny Pawłowicz w dniu 8 
maja 2014 roku na antenie stacji telewizyjnej Superstacja podejmując uchwałę w trybie 
art. 147 ust. 1 regulaminu Sejmu. Czy są uwagi państwa posłów do jej uzasadnienia? 
Uwag nie słyszę, uważam, że treść została przyjęta.
Przystępujemy do rozpatrzenia pkt II porządku dziennego: przyjęcie uzasadnienia 

do uchwały nr 42/7 Komisji Etyki Poselskiej z dnia 23 lipca 2014 roku. W dniu wczoraj-
szym, czyli 23 lipca 2014 roku, Komisja rozpatrzyła wniosek Klubu Parlamentarnego PO 
z dnia 26 czerwca 2014 roku w sprawie wypowiedzi poseł Krystyny Pawłowicz w dniu 
24 czerwca 2014 roku na 70. posiedzeniu Sejmu w dniu 24 czerwca 2014 roku podczas 
rozpatrywania 8. punktu porządku dziennego: informacja o działalności Rzecznika Praw 
Dziecka za 2013 rok. Komisja po rozpatrzeniu sprawy podjęła w trybie art. 147 ust. 1 
regulaminu Sejmu uchwałę nr 42/7, której uzasadnienie przedstawiam. Czy są uwagi 
do uzasadnienia? Uwag nie widzę, uważam, że uchwała została przyjęta wraz z uzasad-
nieniem.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam posiedzenie. Dziękuję bardzo.


